
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-06-17, § 6 

 

 Tid Torsdagen den 17 juni 2010 kl 16.00 – 16.10 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 23 juni 2010 

 
 

 

 

Mirja Räihä Järvinen  Jan Tigerström 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Mirja Räihä Järvinen (S), tjänstgörande ordförande 

  

Jan Tigerström (M)  

Helena Bonnier (M)  

Göran Kindvall (M)  

Ulf Fridebäck (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Berit Kruse (S)  

Emilia Hagberg (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

 Per Hallberg (M) tjänstgörande 

Anette Hellström (M) tjänstgörande 

Burhan Yildiz (FP)  

Erik Slottner (KD)  

Christer Mellstrand (C)  

Bo Holmberg (S) tjänstgörande  

Margareta Malm (S)  

Gunnar Sandell (S)  

 
Förhinder har anmälts av ordförande Joakim Larsson, ledamöterna Ingvar Snees (M), 

Katharina Gratschew (M) och Jari Visshed (S) samt ersättarna Sebastian Carlsson (M), 

Anders Alvebäck (M) Maria Östberg Svanelind (S) Torkel Tigerschiöld (MP) och 

Clara Lindblom (V) 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektören Krister Schultz och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Olle Cyrén, Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, 

Petra Nieto, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren 

Thord Swedenhammar från roteln. 

 

 

 



  

 
 § 6 

Anmälan av ekonomisk uppföljning maj 2010 
Dnr E2010-112-00302 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden lägger anmäld redovisning av ekonomisk uppföljning maj 

2010 till handlingarna. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 2 juni 2010. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av tjänstgörande ordförande Mirja Räihä Järvinen m.fl. (S) 

och Emilia Hagberg (MP) enligt följande: 

 

  Vi kan konstatera att nämnden har redan före halvårsskiftet överskridit det 

 budgeterade försäljningsbetinget. Nämnden har tidigare fått kritik från stadens 

 revisorer när det gäller att följa de beslut som har fattats i budgeten. Detta har 

 även gällt uppföljningen av försäljningsbeting. Vi konstaterar att det finns ingen 

 anledning att sälja mark under resten av året. 

 

 Mark inom stadens gränser skall inte säljas om inte särskilda skäl föreligger. 

 Genom att sälja ut våra gemensamma tillgångar genomför den nuvarande 

 borgerliga majoriteten en allt snabbare privatisering av Stockholm. Något som 

 undandrar framtida Stockholmare intäkter och innebär en misshushållning med 

 gemensamma resurser. Visst kan försäljning av mark vara del av en god 

 förvaltning, men den ska då vara motiverad av något annat än enbart viljan  

 att sälja. En sådan politik, som vill privatisera av ideologiska skäl, innebär oftast 

 att man slumpar bort innevånarnas gemensamma tillgångar. En aktiv 

 fastighetsförvaltning innehåller dessutom både köp och försäljningar, inte enbart 

 försäljningar. 

 

Särskilt uttalande lämnas av Ann-Margarethe Livh (V) enligt följande: 

 

 Det är dags att sätta stopp för alla utförsäljning av kommunens mark. Det 

 budgeterade försäljningsbetinget har redan överskridits och vi konstaterar att 

 utförsäljningen sker av rent ideologiska skäl och inte utifrån vad som är bäst för 

 Stockholm och för Stockholmarna.  

 

  Genom att sälja ut våra gemensamma tillgångar förlorar vi möjligheterna att råda 

 över planeringen av Stockholm samtidigt som staden går miste om framtida 

 intäkter. Den allt snabbare privatiseringen bidrar också till att staden blir alltmer 

 segregerad, en utveckling som högeralliansen tyvärr inte gör någonting för att 

 motverka. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 



  

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


